
 

        

Protokół nr XXVIII/II/21 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 9 lutego 2021 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 17:00, zakończono o godz. 18:01.      

Obrady odbyły się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość, aplikacja Zoom) zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 

2020 r., poz. 374).  

Sesję nadzwyczajną otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani 

Małgorzata Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza 

Lądka-Zdroju Pana Romana Kaczmarczyka, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską oraz 

pracowników UMiG obsługujących sesję.  

Przewodnicząca powitała również Radnego Rady Powiatu Kłodzkiego Pana Borysława Zatokę, 

który zgłosił  chęć udziału w sesji.  

Przewodnicząca Rady sprawdziła obecność odczytując kolejno nazwiska radnych i stwierdziła 

quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Udział w sesji potwierdziło 14 

radnych, nieobecna: Ewelina Rycaj.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju dotyczącego odmowy udziału Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A. w badaniach 

geotermalnych na terenie Lądka-Zdroju. 

2. Oświadczenia, wnioski radnych.  

3. Zamknięcie obrad.                                                             

 

Część II. 

 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju dotyczącego odmowy udziału Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A. w badaniach 

geotermalnych na terenie Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju Romana 

Kaczmarczyka.  

 



 

 

 

W swojej wypowiedzi Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił etapy realizacji części badawczej 

projektu, źródło jego finansowania oraz przedstawił zespół naukowców biorących w nim 

udział. Burmistrz wymienił daty kolejnych spotkań i konferencji dotyczących odwiertu, kore-

spondencję oraz rozmowy, które doprowadziły do zorganizowania wideokonferencji, na którą 

zostali zaproszeni naukowcy, Radni oraz Pani Prezes Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A.  Bur-

mistrz Lądka-Zdroju poinformował, że podczas trwania wideokonferencji w dniu 5 lutego   

2021 r. zespół naukowców przedstawił Pani Prezes Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A. propo-

zycję badań nowego źródła, tak aby określić jego zasoby, wydajność i temperaturę oraz kilka 

scenariuszy na ich przeprowadzenie. W odpowiedzi Pani Prezes Uzdrowiska Lądek-Długopole 

S.A. poinformowała uczestników wideokonferencji, że zasoby spółki są wystarczające i spółka 

nie jest zainteresowana podjęciem działań w celu dalszego rozpoznania wód. 

W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował że przedstawione scena-

riusze badań uwzględniają ochronę źródeł, z których korzysta spółka oraz zapewnił że jest 

otwarty na współpracę.  

O udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Łakucewicz, która zapytała czy od zakończenia 

wideokonferencji pojawiły się jeszcze jakieś wnioski, co do dalszej współpracy.   

 

Odpowiadając na to pytanie Burmistrz Lądka-Zdroju omówił po krótce treść pisma, które wpły-

nęło z Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A. oraz poinformował o deklaracji strony naukowej, 

która podtrzymuje chęć współpracy przy badaniach.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Bednarek odczytała treść projektu uchwały 

wraz z autopoprawkami przedstawionymi na posiedzeniu Komisji.  

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Gospodarczych 

Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miej-

skiej pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 

14 głosów „za” – jednogłośnie. 

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXVIII/208/2021, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

2. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Nie było żadnych oświadczeń i wniosków radnych. 

 

3. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

  



 

 

 

   

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

09-02-2021 r. (porządek obrad). 

2. Lista obecności na nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 09-12-2021 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

9 lutego 2021 r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Lista imienna głosowań podczas nadzwyczajnej  

Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

w dniu 9 lutego 2021 r. 

 

Głosowanie – uchwała w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dotyczącego 

odmowy udziału Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A. w badaniach geotermalnych na 

terenie Lądka-Zdroju 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za  

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  - 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za  

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 


